「南港島綫」紀念車票套裝 "South Island Line" Souvenir Ticket Sets

海洋公園篇

Ocean Park Set 21/1 - 27/1





列車模型套裝包括:

一輛迷你電動列車、一個Q版車站入口、7件地標/建築物組件 及20塊路軌底板

Train Model Set includes:

A mini electronic toy train, a Q version station entrance, 7 pcs of landmarks/ model buildings and 20 pieces of tracks and bases

黃竹坑篇 Wong Chuk Hang Set 28/1 - 3/2





列車模型套裝包括:

一輛迷你電動列車、一個 Q 版車站入口、11 件地標/ 建築物組件 及20塊路軌底板

Train Model Set includes:

A mini electronic toy train, a Q version station entrance, 11 pcs of landmarks/ model buildings and 20 pieces of tracks and bases

利東篇 Lei Tung Set 4/2 – 10/2





列車模型套裝包括:

一輛迷你電動列車、一個 Q 版車站入口、8 件地標/ 建築物組件及 20 塊路軌底板

Train Model Set includes:

A mini electronic toy train, a Q version station entrance, 8 pcs of landmarks/model buildings and 20 pieces of tracks and bases

海怡半島篇 South Horizons Set 11/2 – 17/2





列車模型套裝包括:

一輛迷你電動列車、一個 Q 版車站入口、7 件地標/ 建築物組件及 20 塊路軌底板

Train Model Set includes:

A mini electronic toy train, a Q version station entrance,7 pcs of landmarks/model buildings and 20 pieces of tracks and bases

夜光別注版列車模型套裝 Glow-in-the-dark Train Model Set

21/1 - 17/2

有夜光效果

With glow-in-the-dark effect



沒有夜光效果

Without glow-in-the-dark effect



夜光別注版列車模型套裝包括:

一輛迷你電動列車、一個 Q 版車站入口、6 件地標/ 建築物組件及 20 塊路軌底板

Glow-in-the-dark Train Model set includes:

A mini electronic toy train, a Q version station entrance,6 pcs of landmarks/ model buildings and 20 pieces of tracks and bases

備註:

夜光效果會因應不同的環境、吸光時間及程度而有所差異 The glow-in-the-dark effect is subject to the environment, duration and degree for the light absorption

電動列車大小:約63(長) x 30(闊) x 40(高)/毫米

Size of Electronic Train: approx. 63 (L) x30 (W) x40 (H) /mm

套裝配件重量:約430克(連包裝)

Weight of Model Set Component: approx. 430g (including packaging)

電動列車內附 1 枚 AAA 電池

Electronic Train includes 1 pc of AAA battery

物料: 膠料 Material: ABS

以上圖片只供參考

The above images for reference only